
Protokół Nr XLVIII/22

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

XLVIII Sesja VIII kadencji Rady Gminy Narew odbyła się 22 grudnia 2022 roku w sali konferencyjnej

Urzędu Gminy Narew przy ul. Mickiewicza 101.

Obrady XLVIII Sesji Rady Gminy Narew otworzyła o godz. 8.00 Przewodnicząca Rady Gminy Narew

Aneta Leonowicz.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz powitała  Wójta  Gminy Narew Pana Andrzeja  Pleskowicza,

Skarbnik Panią Ewelinę Karpiuk,  Sekretarz Panią Joannę Majewską,  Radnego Powiatowego Pana Romana

Ostapczuka,  kierowników  i  dyrektorów  gminnych  jednostek  organizacyjnych,  radnych,  sołtysów  oraz

mieszkańców.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz na podstawie listy obecności poinformowała, że na ustawowy

stan  Rady –  15 radnych –  obecnych jest  13  radnych i  stwierdziła  prawomocność  obrad.  Radni  nieobecni

usprawiedliwieni  –  Anna  Kryszeń,  Tomasz  Wojciechowski.  Lista  obecności  stanowi  załącznik  Nr  1 do

protokołu.

Ad. 2. Ustalenie porządku dziennego.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poinformowała,  że  porządek  obrad  wszystkim radnym był

znany i zapytała czy są uwagi do niego. 

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz odczytała porządek obrad.

1. Otwarcie XLVIII sesji Rady Gminy oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Ustalenie porządku dziennego.

3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Gminy Narew.

4. Wnioski z posiedzeń komisji. 

5. Informacje z realizacji wniosków z posiedzeń komisji.

6. Podjęcie uchwał:

 - w sprawie uchwalenia budżetu gminy Narew na 2023 rok; 

-  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Narew na  lata  2023-2026 wraz  z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2035;

7. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

8. Interpelacje i zapytanie radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

9. Wolne wnioski, informacje.

10. Zamknięcie obrad XLVIII Sesji Rady Gminy Narew.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Gminy Narew.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że protokół z XLVII sesji Rady Gminy Narew
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był wyłożony do wglądu w biurze Rady i dzisiaj znajduje się na stoliku protokolanta. Jeżeli do końca sesji nie

zostaną zgłoszone uwagi będzie oznaczało to, że protokół został przyjęty.

Uwag nie wniesiono.

Ad. 4 Wnioski z posiedzeń komisji.

Protokół z dnia 12.12.2022r. ze wspólnego posiedzenia komisji przedstawiła Wiceprzewodnicząca Rady

Sylwia Sawicka- Andrzejuk. Protokół stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 5 Informacje z realizacji wniosków z posiedzeń komisji.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła wójta o zabranie głosu.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że wpłynęło kilka wniosków:

1.  Konieczność  modernizacji  drogi  Ogrodniki  –  Hoźna  oraz  Koźliki  –  Lachy  –  są  to  drogi  powiatowe,

rozmawiałem z Panem Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych i z Panem Starostą i nad tym tematem trzeba

będzie się pochylić choć to będzie bardzo trudne.

2.  Poprawa  chodnika  przy  budynku wyborczym w Janowie  -było  to  już  dwukrotnie  ogłaszane  w ramach

zapytania ofertowego funduszu sołeckiego, ale nie zgłosił się żaden wykonawca. Jeżeli nikt się nadal nie zgłosi

to postaramy się to zrobić we własnym zakresie z naszymi pracownikami z gospodarki komunalnej.

3. Sprawdzenie czasu gaszenia lamp ulicznych w Gminie Narew- w protokole zapisane było, że sołtysi zostali

poproszeni o sprawdzenie czasu zapalania i gaszenia lamp i zgłaszanie nieprawidłowości, nie było żadnych

zgłoszeń ze strony sołtysów.

4.  Poinformowanie  dzierżawców  o  możliwości  wykupienia  działek  oraz  przedstawienie  projektu  uchwały

w sprawie  zasad  gospodarowania  nieruchomościami  gminy  oraz  zarządzenia  w sprawie  określenia  stawek

dzierżawy  gruntów  gminnych-  dzierżawcy  zostali  poinformowani  a  projekt  uchwały  zostanie  Radnym

przedstawiony na posiedzeniu  komisji,  stawki  dzierżawy gruntów gminnym są  na  bazie  ościennych  gmin,

wstrzymałem  dzierżawę  dla  12  osób  i  będę  to  uzasadniał  na  posiedzeniu  komisji  w  dniu  dzisiejszym.

5. Konieczność naprawy przeciekającego dachu w budynku NOK- ten budynek wymaga gruntownego remontu.

Trzeba zrobić audyt  energetyczny dla  budynku NOK i budynku GBP i  OSP Narew, bo ten dokument jest

podstawą do ubiegania się o dofinansowanie do termomodernizacji budynków użyteczności publicznej.

6. Odkrzaczenie drogi Saki do drogi Ogrodniki- Białki- dołożę wszelkich starań, aby to zrobić, choć jest to

bardzo kosztowne.

Ad. 6. Podjęcie uchwał.

- w sprawie uchwalenia budżetu gminy Narew na 2023 rok;

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Panią Skarbnik Ewelinę Karpiuk o zabranie głosu i

wyjaśnienie projektu uchwały.

Skarbnik Pani Ewelina Karpiuk wyjaśniła zmiany jakie zostały naniesione do projektu budżetu.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.
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Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XLVIII/259/22 Rady Gminy Narew z dnia 22 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia

budżetu gminy Narew na 2023 rok stanowi załącznik Nr 3 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 4 do oryginału protokołu.

- w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narew na lata 2023 – 2026 wraz z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2035

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Panią  Skarbnik  o  zabranie  głosu  i  wyjaśnienie

projektu uchwały.

Skarbnik  Pani  Ewelina  Karpiuk  omówiła  wszystkie  zmiany  naniesione  do  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Gminy Narew na lata 2023- 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-

2035. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XLVIII/260/22 Rady Gminy Narew z dnia 22 grudnia 2022 roku  w sprawie  uchwalenia

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narew na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i

spłat zobowiązań na lata 2023-2035 stanowi załącznik Nr 5 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 6 do oryginału protokołu.

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła wójta o zabranie głosu.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz przedstawił następujące informacje:

1. Zakończono naprawę dróg gminnych (dożwirowanie) w ramach realizacji funduszy sołeckich sołectwa

Przybudki, Waśki, Rybaki, Łopuchówka, Tyniewicze Małe, Tyniewicze Duże.

2. Trwają  prace  w  sołectwie  Kutowa  i  Krzywiec  –  odtworzenie  i  pogłębienie  rowu  oraz  ułożenie

przepustu.

3. Zrealizowano fundusze sołeckie w sołectwie Narew- Piaski, Istok i Kotłówka- zakup kostki brukowej.

4. Jutro zostanie dowiezione kruszywo łamane do sołectwa Ogrodniki.

5. Już jest wymieniane oświetlenie uliczne w miejscowości Gradoczno i Gorodczyno.

6. Wyłoniliśmy wykonawcę na modernizację oczyszczalni ścieków w Narwi.
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7. Wyłoniliśmy dostawcę samochodu do Narwiańskiego Ośrodka Kultury.

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły

interpelacje i zapytania. Na sesji również nie wpłynęły interpelacje i zapytania radnych.

Ad.9. Wolne wnioski, informacje. 

Wójt Gminy Andrzej Pleskowicz poinformował, że temat odwodnienia rowów w miejscowości Soce trafił do

sądu.  Jedna z mieszkanek tej miejscowości nie życzy sobie żadnych robót w pasie drogowym drogi gminnej.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Sylwia  Sawicka-  Andrzejuk zapytała  Panią  Sekretarz,  ile  dni  urlopu  do

wykorzystania ma Pan Wójt i jaką kwotę będzie musiała zapłacić Gmina dla Pana Wójta, jeżeli nie wykorzysta

tego urlopu? 

Sekretarz Pani Joanna Majewska odpowiedziała, że musiałaby sprawdzić, bo nie ma przy sobie takiej 

informacji.

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Sawicka- Andrzejuk poprosiła o przygotowanie tej informacji na 

posiedzenie komisji.

Radny Powiatowy Roman Ostapczuk pogratulował uchwalenia budżetu gminy na 2023 rok i złożył 

wszystkim życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zwróciła się do sołtysów, jeżeli są duże opady śniegu i jest problem 

z dojazdem, aby dzwonili i zgłaszali do Urzędu Gminy drogi, które trzeba odśnieżyć. Złożyła również życzenia

z okazji nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia.

Ad. 10. Zamknięcie obrad XLVIII sesji Rady Gminy Narew.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zamknęła obrady XLVIII sesji

Rady Gminy Narew o godz. 8.30

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 7 do oryginału protokołu.

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 8 do oryginału protokołu.

Protokolant

Krystyna Kiszycka

Przewodnicząca Rady

Aneta Leonowicz
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